



Bee Class January 2017 Newsletter

Dear Parents,

As this semester draws to a close I would like to reflect on a successful few months. I feel Bee Class has worked hard and showed dedication to improve their English skills. They have learned lots of new words from varied topics which will develop their vocabulary and we have focused on trying to learn how to correctly use this. I have seen their confidence grow over the months which is great to see.

This month we start a new a unit. This is called Amazing Animals and is about what can animals teach us. We will, as usual, have a group of core vocabulary plus addition words to learn and a story helping us with our understanding and how to correctly use the vocabulary.

Our grammar focus follows on our work on the correct use of different types of noun- common, proper, abstract, singular and plural.

If you have any questions then please feel free to ask me.

Please see below a detailed schedule for January.

Core Material

3rd-6th January Unit 2 Week 1 Amazing Animals – Words to Know: attracted, dazzling, fabric, greed, honest, requested, soared, trudged

9th-13th January Unit 2 Week 1 – The Fisherman and the Kaha Bird

16th-20th January Unit 2 Week 2 – Look Familiar? – Words to Know: annoyed, attitude, commotion, cranky, familiar, frustrated, selfish, specialty

23rd-26th January Unit 2 Week 2 – The Ant and the Grasshopper

Grammar

3rd-6th January Unit 2 Week 1 – Noun, proper noun, abstract noun

9th-13th January Unit 2 Week 1 – Capitalizing proper noun

16th-20th January Unit 2 Week 2 – Singular and plural noun

23rd-26th January Unit 2 Week 2 – Proofread

All the best,
Teacher Eamonn



Bee Class January 2017 Newsletter

各位家長：您好！

這學期又即將劃下一個句點，我想要說孩子們過去這幾個月有很不錯的進展。蜜蜂班的孩子們上課很認真，在課堂上也充分使用英文的能力表達。他們從不同的閱讀主題中學習了許多不同的字彙，我們將聚焦在如何正去的使用這些字彙。這幾個月來我很高興看到孩子們變得更有信心。

這個月的閱讀課我們將學習新的單元「神奇的動物」，孩子們將學習動物教了我們什麼。依照往例，我們會學習主要的單字、課文中其他的字彙以及理解文章的內容並且正確應用單字。

文法方面，我們學習不同形式的名詞如一般名詞、專有名詞、抽象名詞、單數與複數。

若您對於課程有任何疑問，都歡迎您與我聯繫。

以下是一月份的教學計畫。

主閱讀教材

1/03-1/06 第二單元第一週 Amazing Animals – 單字：attracted, dazzling, fabric, greed, honest, requested, soared, truded

1/09-1/13 第二單元第一週 The Fisherman and the Kaha Bird

1/16-1/20 第二單元第二週 Look Familiar? – 單字：annoyed, attitude, commotion, cranky, familiar, frustrated, selfish, specialty

1/23-1/26 第二單元第二週 – The Ant and the Grasshopper

文法

1/03-1/06 第二單元第一週 – 名詞，專有名詞，抽象名詞

1/09-1/13 第二單元第一週 – 專有名詞大寫

1/16-1/20 第二單元第二週 – 單數，複數名詞

1/23-1/26 第二單元第二週 – 校對

真摯的祝福！

Teacher Eamonn